
Zápisnica 
z výborovej schôdze KCHF konanej 9.6.2022 v Ľubochni   
 
Prítomní: 7 z 9 členov výboru KCHF - výbor je uznášaniaschopný (Tibor Gešvandtner, Mgr. 

Ján Maruščák, Ivan Horňáček, Ing. Ľubomír Kmeťo, Marek Sirotný, Ing. Peter Grellneth ml., 

Jakub Bašista, osporavedlnení: Marián Legerský a Ing. Peter Chrúst) 

Za DR prítomní 3 z 3 členov.  

 

Program:  

1.Otvorenie a schválenie programu schôdze výboru KCHF 

2.Kontrola uznesení konferencie 2022 a vyhodnotenia plnenia kynologických akcii 2022 

3.Informácia zo zasadnutia kynologickej rady 

4.Stav prípravy MFK 2022 

5.Zabezpečenie ďalších akcií podľa plánu 2022 

6.Rôzne 

7.Záver 

 

Bod 1. Otvorenie a schválenie programu schôdze výboru KCHF 

Zasadnutie otvoril predseda klubu, poďakoval všetkým za činnosť na konferencii, oznámil, že 

výbor čaká náročná práca, ale farbiar a jeho práca vždy musí zostať prioritou, prečítal návrh 

programu schôdze a navrhol písaním zápisnice: tajomníka a za overovateľa bol schválený 

Marek Sirotný. Program zasadnutia výboru bol jednomyseľne schválený.   

Uznesenie k bodu 1:  Výbor KCHF schvaľuje program zasadnutia výboru a schvaľuje 

zapisovateľa zápisnice -  Ivan Horňáček a overovateľa  - Marek Sirotný. (Za hlasovalo 7 

členov, proti 0, zdržalo sa 0).  

Bod 2.  Kontrola uznesení z konferencie 2022 

a) Komisia a opatrenia k problému epilepsie 

Maruščák : bola vykonaná návšteva veterinára v TN – NeuroVet MVDr. Paluš a 

 konzultovaný problém epilepsie boli zaslané preukazy pôvodu farbiarov s preukázanou 

epilepsiou veterinárke do ČR, aby vytvorila línie, ktoré môžu byť nežiaduce pre chov; 

informoval o tom, že z konzultácií vyplynulo, že u jedinca kde  sa vyskytla epilepsia, jedinec 

musí byť vylúčený z chovu a súrodenci, by do 5.roku (vrátane) života stáli v chove; ak máme 

epileptické šteňa  rodičia sú označení ako nosiči, ak sú obaja rodičia nosiči je vysoký 

predpoklad, že nejaký epileptický jedinec vyskočí, ak je spojenie „čistý jedinec“ a nosič, tak 

štence nemusia byť epileptické, ale sú nosiči. Epilepsia môže vyskočiť až vo 4. generácií. 

     Výbor zatiaľ určil komisiu k riešeniu epilepsie v zložení: Maruščák, Kmeťo, MVDr. 

Hoššová a MVDr. Paluš 

Boli prijaté základné opatrenia na riešenie obmedzenia epilepsie:  

1. Jedinec čo má príznaky a prejavy epilepsie sa vylučuje z chovu. 

2. Nosiči po skončenom 5. roku života, pokiaľ budú bez príznakov a prejavov môžu ísť do 

chovu. 

3. Výbor bude označovať nosičov v „Klubmanažéri“ (aplikácia týkajúca sa chovu 

farbiarov). 
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4. Zobrať vzorky z jedincov, kde boli prejavy a príznaky epilepsie preukázateľné, zaslať na 

analýzu.      

 

b) Kontrola vyúčtovania cesty na pohreb do Poľska 

Ing. Grellneth odovzdal všetky podklady a prílohy dozornej rade a dozorná rada vykoná 

podrobnú kontrolu nákladov a podá výboru správu o výsledku kontroly. 

c) Kontrola plnenia akcií v roku 2022   

Kontrola plnenia akcií v roku 2022 ide podľa kynologického kalendára KCHF a plán akcií je 

zatiaľ priebežne plnený.   

Poplatky za zvod v Hanušovciach n./T. vyberal Jakub Bašista - odovzdá príjem ekonómovi 

klubu podľa vzájomnej dohody. Ing. Grellneth upozornil na skutočnosť, aby platby z výstav 

a zvodov boli uhrádzané tak, aby 5 dní pred uskutočnením boli pripísané na účte klubu, kvôli 

overeniu úhrad účastníkov.  

Uznesenie k bodu 2: 
Výbor schvaľuje prvotné opatrenia č. 1-4 proti šíreniu epilepsie uvedené v bode 2 a) 
zápisnice. 
Výbor KCHF berie na vedomie informáciu prebiehajúcej kontrole vyúčtovania cesty do 
Poľska, z ktorej bude vyhotovený písomný záver.  

Výbor KCHF berie na vedomie informáciu o plnení kynologických akcií klubu. 
(Za hlasovalo 7 členov, proti 0, zdržalo sa 0).  

Bod 3. Informácia zo zasadnutia Kynologickej rady (KR) - podal predseda KCHF:  

- Chovné zvody sa budú rozhodcom z exteriéru rátať do činnosti rovnako ako výstavy 

- Zástupcovia KCHF namietali na podmienku mať min. 6 vrhov k vymenovaniu 

rozhodcu z exteriéru 

- Zástupca klubu tatranských duričov vypadol z KR a namiesto neho sa členom stal 

František Homola za klub slovenských kopovov 

- KR prostredníctvom SPK podala do znenia nového zákona pripomienku, aby sa zver 

mohla prehlásiť za nedohľadateľnú, len ak dohľadával poľovne upotrebiteľný pes 

s príslušnými skúškami na dohľadávku (čiže SD, PH, IHF...) 

 

Uznesenie k bodu 3: Výbor KCHF berie na vedomie informáciu o zasadnutí KR. (Za hlasovalo 

7 členov, proti 0, zdržalo sa 0).  

Bod 4.: Príprava MFK 2022 

- MFK bude v termíne 2.6.11.2022 v Topoľčiankach 

- Propozície treba pripraviť do 31.7.2022 – zodpovedný: Marek Sirotný   

- Účastníci vodiči 4 SR, ostatok zahraničie spolu maximálne 12 vodičov so psami. 

- Predpoklad 16 rozhodcov zo SR, zbytok budú rozhodcovia zo zahraničia, predbežne zatiaľ 

po 1 rozhodcovi z každej krajiny.  

- Organizátori za KCHF predpoklad cca 10 ľudí a 10 ľudí ako hostia KCHF (významní  

  vodiči SR, zástupca SPK, zástupcovia rodiny p. Konráda a pod.). 
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- Do 30.09.2022 skontrolovať prípravu a zabezpečiť personálne obsadenie (rozhodcov, hostí 

  atď.)   

- Malé vlajky všetkých zúčastnených na peň vodiča – zabezpečí Ing. Grellneth 

- Potvrdenie účasti vodičov a rozhodcov do 31.8.2022 – zabezpečí Sirotný a Legerský. 

- Veľké vlajky na nástup – zabezpečí Ing. Grellneth, Mgr. Maruščák 

- Menovky a diplomy zabezpečí – Mgr. Maruščák 

- Čečinu zabezpečí OZ Tribeč 

- Ozvučenie bude vlastné 

- Požiadavka na trubačov 3 osoby – zabezpečí Ing. Gellnethová  

- Kontakt na redakciu Halali – zabezpečí predseda T. Gešvantdner 

- Poháre pre oceňovaných zabezpečí podľa potreby, lebo nejaké poháre ostali na zásobách      

Mgr. Maruščák   

- Ceny sa pokúsi zabezpečiť každý člen výboru najmä sponzorskou cestou ideálne do 

  15.10.2022. 

- Občerstvenie a program na slávnostnú večeru – zabezpečí Elena Vrábeľová.       

- Kontrola stavu príprav bude na výbore cca 20.8.2022 (pred chovným zvodom) 

- Označenie umelých stôp – zabezpečí Ing. Grellneth ml.  

- Dreváky – zabezpečí Kmeťo, Maruščák, Sirotný. 

- Vedúci umelých stôp bude Jakub Bašista z domácich požiadame o spoluprácu pri umelých  

  stopách Ing. Sýkoru 

- Farbu zabezpečí Ing. Kmeťo. 

- Hlavným rozhodcom bol navrhnutý Bc. Hlinický, ktorý si pripraví zoznam rozhodcov na 

  MFK a osloví ich ohľadom ich účasti na MFK 2022   

- Nahlásiť mená zahraničných rozhodcov do 31.8.2022 – jednotlivé kluby oslovia M. Sirotný 

  a M. Legerský. 

- Prirodzené stopy budú vykonávané formou dohľadávania náhodných poranení pri love 

raticovej zveri, treba osloviť okolité okresy alebo aj priamo užívateľov PR, že v čase 2.-

5.11.2022 sa konajú vyššie skúšky farbiarov – MFK 2022 v Topoľčiankach a akékoľvek 

prípadné poranenia, kde nebude možné zver dohľadať bez psa, hlásiť na kontaktné číslo  

(členovia organizačného výboru alebo hlavný rozhodca) za účelom umožnenia dohľadania 

prítomnými farbiarmi. Dohľadávanie poranenej raticovej zveri sa koná do vzdialenosti 100-

150 km (oslovení budú užívatelia PR v okresoch Malacky, Trenčín, Prievidza, Zlaté Moravce, 

Martin, Skalica a ďalšie), prípadne podľa dohody s hlavným rozhodcom aj na väčšie 

vzdialenosti podľa dostupnosti.  

- Ubytovanie bude zabezpečené pre priamych účastníkoch v Zámku Topoľčianky, možnosť 

ubytovania a stravy bude aj v Turistickej ubytovni Tatran (neďaleko zámockého parku cca 

22-26€ za noc + dá sa dohodnúť aj strava).   

- štartovné pre zahraničných účastníkov bude 50€ 

- klub bude hradiť náklady 4 vodičov, 16 rozhodcov zo SR, 3 trubači, 10 organizačných 

pracovníkov a do 10 hostí pričom platí zásada, že náklady sa musia vmestiť do schváleného 

rozpočtu 

- Ing.Kmeťo bol v jednaní s Lesy SR, š.p., OZ Tribeč, ktorý nám prisľúbil pomoc pri 

organizácii 

- výbor poveril jednať za KCHF s Lesy SR, š.p., Tibora Gešvandtera, Ing. Kmeťa, Mgr. 

Maruščáka a Ing. Grellnetha ml. ohľadne pomoci s organizáciou MFK 2022. Schôdzku 

dohodnúť na jún-júl. 
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Čestné predsedníctvo: Predseda SPK, generálny riaditeľ LESY SR, š.p. , riaditeľ OZ Tribeč, 

predseda KR, pracovník SPZ Ing. Konečný, starosta Topoľčianok, predseda OPK.  

Organizačný výbor: predseda KCHF, výcvikár KCHF, ekonóm KCHF, podpredseda KCHF – 

vedúci umelých stôp a technických disciplín, miestny člen KCHF - Elena Vrábeľová, 

veterinár – zabezpečenie veterinárnej služby, pracovník miestnej lesnej správy – návrh Ing. 

Martin Sýkora. 

 
Uznesenie k bodu 4.: Výbor KCHF ukladá členom výboru pokračovať v zabezpečení príprav 
MFK 2022 a plnení uložených úloh v zmysle vyššie uvedeného zápisu v bode 4. Kontrola 
príprav a uložených úloh bude na augustovom výbore KCHF.  
 
Bod 5: Zabezpečenie ďalších akcií podľa plánu 2022 

- Regionálne poháre sú v organizácii regiónov, v auguste nás čakajú 13.08.2022 Klubové PF, 

a 21.08.2022 chovný zvod v Lefantovciach, v auguste bude aj výbor KCHF, pravdepodobne 

v Lefantovciach pri chovnom zvode. Predseda upresní termín.   

- Výbor KCHF schvaľuje na regionálne skúšky podporu organizátorom vo výške 50€ na psa 

v držbe slovenských vodičov. 

 

Uznesenie k bodu 5.:  
Výbor schvaľuje finančnú podporu organizátorom regionálnych skúšok farbiarov vo výške 
50€ na psa v držbe slovenských vodičov vo forme preplatenia nákladov vo schválenej výške.  
 
Bod 6: Rôzne      

Sirotný: Skúšky farbiarov „ O Pohár SPZ“ – Memoriál Branislav Baku v roku 2023, sa 

uskutočnia v Belušských Slatinách, termín 19.-22.10.2023 bude spresnený dodatočne.  

Maruščák: prvý chovný zvod v roku 2023 bude v apríli 2023 v Nižnom Slavkove, Termín 

upresní Jakub Bašista do októbra 2022, 

- Klubovú alebo špeciálnu výstavu by chceli prideliť Hanušovce nad Topľou v jarnom 

termíne ako súčasť poľovníckych slávností.  

Ing. Kmeťo: 29.7.2022 (v piatok) bude v Hoteli Bieň kynologický seminár, prednášku za 

KCHF zabezpečí predseda klubu KCHF. 

Sirotný: „Klubmanažér“ by mal hlavnú stránku a popri tom vedľajšiu stránku, ktorá by bola 

len pre členov klubu KCHF. Na spustení sa ešte pracuje, tak aby bol dostupný tento 

v priebehu 2022.  

Ing. Grellneth ml.: Predložil prihlášky nových žiadateľov na prijatie za členov KCHF 26 

žiadostí, všetci prijatí jednomyseľne bez pripomienok. 

Ing. Kmeťo: Po dohode medzi členmi výboru sa dohodlo, že Legerský bude mať v náplni 

funkcie aj zabezpečenie chovu v súvislosti so zahraničím. 

Ing. Jánošík: České skúšky v zmysle zákona o poľovníctve neplatia ako poľovná 

upotrebiteľnosť, ale do chovnosti ich klub uznáva. 

Mgr. Maruščák a Ing. Kmeťo: Navrhli zrušiť dve pečiatky k bonitácii (chovný zvod a chovný 

....) a nahradiť ju jednou. Výbor jednomyseľne schválil.(Za 7 členov, proti 0, zdržalo sa 0). 

- Oznámenie o prihlásení na výstavy – dať do odpovede, aby si skontroloval vystavovateľ aj 

spamovú poštu. 
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Uznesenie k bodu 6:  

a)Výbor KCHF berie na vedomie informáciu o miestach a termínoch niektorých farbiarskych 

podujatí v roku 2023 a súhlasí s ich umiestnením podľa textu zápisnice v bode 6   

b)Výbor KCHF schvaľuje prijatie 26 nových členov KCHF podľa predložených žiadosti 
ekonómom klubu. Zoznam je prílohou tejto zápisnice. 
 
c)Výbor KCHF schvaľuje rozdelenie činnosti medzi M. Legerským a poradcami chovu BF a HF, 
tak,  že M. Legerský bude mať na starosti zabezpečenie chovu voči zahraničiu. 
 
d)Výbor berie na vedomie informáciu o zabezpečení kynologického semináru v Hoteli Bieň 
dňa 29.7.2022 a ukladá predsedovi KCHF vypracovať prednášku o práci farbiarskych plemien 
a prezentovať KCHF.   
 e)Výbor KCHF schvaľuje výmenu starých dvoch pečiatok potrebných na chovný zvod.  
 

 Za uznesenie k bodu 6 hlasovalo 7 členov, proti 0, zdržalo sa 0.  

Všetky uznesenia na zasadnutí výboru KCHF boli schválené jednomyseľne (7 členov za zo 7 

prítomných). 

 

Vypracované dňa: 20.06.2022 Trenčín  

 Zapisovateľ:                 Overovateľ: 

  Ing. Ivan Horňáček                Marek Sirotný 


